

Title (en)

Device for assisting in putting on elastic hosiery.

Title (de)

Anziehhilfe für Kompressionsstrümpfe.

Title (fr)

Dispositif pour aider la mise en place de bas de contention.

Publication

EP 0332837 A1 19890920 (DE)

Application

EP 89101992 A 19890205

Priority

- DE 3808557 A 19880315
- DE 3810047 A 19880325

Abstract (en)

The device for assisting in putting on hosiery, in particular elastic hosiery, is characterised by a frame-type construction having at least four struts (10, 12, 14, 16) which are arranged with essentially equal spacing from one another, extend essentially parallel to one another and whose one ends are connected to one another via a first bar (18) and whose other ends are connected to one another via a second bar (20), the first bar (18) of essentially semi-circular shape with a diameter (D) corresponding to the width of the hosiery being connected to the second bar (20) of essentially U-shape with a considerably greater width. <IMAGE>

Abstract (de)

Anziehhilfe zum Anziehen von Strümpfen, insbesondere Kompressionsstrümpfen, gekennzeichnet durch eine gestellartige Ausbildung mit wenigstens vier mit im wesentlichen gleichem Abstand voneinander angeordneten, sich im wesentlichen parallel zueinander erstreckenden Streben (10, 12, 14, 16), deren eine Enden über einen ersten Bügel (18) und deren andere Ende über einen zweiten Bügel (20) miteinander verbunden sind, wobei der erste Bügel (18) im wesentlichen halbkreisförmig mit einem der Strumpfweite entsprechenden Durchmesser (D) und der zweite Bügel (20) im wesentlichen U-förmig mit einer deutlich größeren Weite miteinander verbunden sind.

IPC 1-7

A47G 25/90

IPC 8 full level

A47G 25/90 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47G 25/905 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- US 4765520 A 19880823 - BARTON JEFFREY E [US]
- FR 2501492 A1 19820917 - CORNU THENARD ANDRE [FR]
- US 4497424 A 19850205 - SMITH SAMUEL W [US]
- FR 2315235 A1 19770121 - MORLET MARCELLIN [FR]

Cited by

EP2430951A1; DE102010055998A1; EP1935297A1; DE4315338A1; DE102012100122B4; DE102010055998B4; WO2005099529A1; DE102012100122A1; WO2009083632A1; DE102011013217A1; DE102016111834A1; WO2018002050A1; DE102016111834B4; US8083110B2

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0332837 A1 19890920; EP 0332837 B1 19930630; DE 3810047 A1 19890928; DE 3810047 C2 19920709; DE 58904819 D1 19930805; US 4896803 A 19900130

DOCDB simple family (application)

EP 89101992 A 19890205; DE 3810047 A 19880325; DE 58904819 T 19890205; US 32339489 A 19890314